
Finansudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 20. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 303
Ifølge ”Aftale om fælles indsats mellem KL, Danske Regioner og Klima-, Energi- og 
Forsyningsministeriet om energieffektivitet i offentlige bygninger” skal mindst 3 pct. af 
bygningsmassen energirenoveres til mindst energimærke B hvert år. Vil ministeren oply-
se, hvor stor en del af bygningsmassen der har et energimærke ringere end B, hvor 
mange år der vil gå før hele bygningsmassen er oppe på mindst energimærke B, om der 
ligger en analyse af optimalt energirenoveringstempo – og ikke kun EU-krav – bag valget 
af dels 3 pct. og dels energimærke B, og hvor mange penge det forventes at henholdsvis 
stat, regioner og kommuner skal bruge som følge af aftalen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sigurd Agersnap (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sigurd.agersnap@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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